
Geachte heer Bos,

Op 16 februari jl. heeft u schriftelijke vragen gesteld over waterwinning De Glind. U 
wijst erop dat de provincie in het voorjaar van 2022 het gebied ten zuiden van het dorp 
Barneveld heeft aangewezen als drinkwatergebied. U stelt hierover een aantal vragen.

Voordat wij op uw vragen ingaan, wijzen wij u op het volgende. Er is nog geen sprake 
van het aanwijzen van een drinkwaterwingebied, maar van een 
drinkwaterreserveringsgebied. De achtergrond daarvan is dat door bevolkingsgroei, de 
economische groei en de klimaatverandering de vraag naar drinkwater de komende 
jaren zal stijgen en het gebruik van de bodem steeds intensiever wordt. De provincie 
heeft als taak voor voldoende gebieden voor drinkwaterwinning zorg te dragen. Het 
Rijk heeft daarom de provincies gevraagd om Aanvullende Strategische Voorraden, 
de zogeheten ASV-gebieden, voor drinkwater aan te wijzen. Voor Gelderland gaat het 
om een reservering van gebieden voor 55 miljoen m³ extra drinkwater per jaar. Het 
gebied ten zuiden van Barneveld is aangewezen als zo’n ASV-gebied. Het betreft een 
ruim gebied, de beschermingszones van de uiteindelijke winlocaties zullen een stuk 
kleiner zijn. Wáár de uiteindelijke winlocatie en de beschermingszone komt, moet nog 
verder onderzocht worden.

Vraag 1
Is het college op de hoogte dat de provincie Gelderland dit gebied ten zuiden van 
Barneveld heeft aangewezen? 

Antwoord vraag 1
Ja.

Vraag 2
In de tijd zijn we nu zo'n driekwart jaar verder en het college heeft de tijd gehad om te 
reageren. De vraag is dan ook wat is de reactie van het college geweest richting 
provincie?

Antwoord vraag 2
De gemeente is ambtelijk betrokken geweest bij de voorbereiding van de aanwijzing 
van de ASV-gebieden. Het college heeft na de vaststelling van de aanwijzing van de 
ASV-gebieden geen bestuurlijke reactie gegeven richting provincie.

Vraag 3
Zijn de mogelijke gevolgen in kaart gebracht en is dat meegenomen in de reactie 
richting de provincie? Zo ja, welke gevolgen heeft u gevonden en gecommuniceerd met 
de provincie? Zo niet, waarom niet?  

Antwoord vraag 3
Het gevolg van de aanwijzing als ASV-gebied is, dat er enkele beperkingen gelden. Zo 
brengt de status van ASV-gebied met zich mee dat geothermie en mijnbouw op deze 
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locatie niet zijn toegestaan. Mijnbouw is niet aan de orde in Barneveld. De beperking 
voor geothermie geldt alleen voor de diepere waterlaag. 

De provincie heeft in de voorbereiding van de aanwijzing van de ASV-gebieden het 
aspect geothermie nadrukkelijk betrokken. De gebieden met meer kansen liggen 
grotendeels buiten de drinkwaterreserveringsgebieden. Wij verwachten daarom geen 
grote belemmeringen te ondervinden van de aanwijzing.

Met vriendelijke groet,
burgemeester en wethouders,

W. Wieringa J. van der Tak
secretaris burgemeester


